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Motion till kommunfullmäktige! 

 

Att Skellefteå kommun inleder samtal med Försvarsmakten om byggandet av 

en ny miljö certifierad skjutanläggning i Skellefteå kommun!  

Vi lever i dag i ett ansträngt säkerhetsläge. Det senaste försvarsbeslutet visar 

på ett stort behov av att rusta upp den svenska försvarsförmågan. Detta 

innebär att olika typer att anläggningar kommer att behöva renoveras eller ny 

byggas. Denna tillväxt kommer även att ske, synas inom Skellefteå kommun. I 

Skellefteå har det funnits skjutbanor ute på hedensbyn. Dessa är inte längre 

tillgängliga för skjutningar. Försvarsmakten ser ett stort behov att få tillgång till 

en miljö certifierad skjutbana i Skellefteå kommun. För att kunna möjliggöra 

fler skjuttillfällen för hemvärnet bla.  

 

Med anledning av detta vill jag att kommunfullmäktige beslutar;  

- Att Skellefteå kommun inleder samtal med Försvarsmakten om placering 

och byggandet av en ny miljö certifierad skjutanläggning i Skellefteå 

kommun.  

 

 

Jens Wennberg (L) 


